
 

     

 

Αθήνα, 24 Σεπτεμβρίου 2020  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής  

 

Θέμα: «Ανάγκη στήριξης λιμενεργατών ΟΛΠ» 

 

Με ανακοίνωσή της η Ένωση Μονίμων και Δοκίμων Λιμενεργατών ΟΛΠ αναδεικνύει τα 

τεράστια προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι λιμενεργάτες που εργάζονται στον ΟΛΠ, 

προβλήματα που έχουν οδηγήσει σε προειδοποιητική στάση εργασίας τον Ιούλιο και πριν 

λίγες μέρες. 

Παρά τις αντιδράσεις των λιμενεργατών η Διοίκηση του ΟΛΠ επανέλαβε τη διαδικασία 

προκήρυξης παροχής και ανάθεσης υπηρεσιών φορτοεκφόρτωσης στον Σταθμό 

Αυτοκινήτων αλλά και σε λοιπές Λιμενικές Εγκαταστάσεις. 

Όπως σημειώνει η Ένωση σε σχετική με το θέμα ανακοίνωσή της: 

«Παραμένουμε απέναντι σε τέτοιες αποφάσεις που θίγουν και υπονομεύουν τα εργασιακά 

δικαιώματα του κλάδου μας σήμερα και στο μέλλον. Οι ελαστικές μορφές απασχόλησης 

που εφαρμόζουν οι κάθε λογής εργολάβοι, η μη ένταξη εργαζομένων στο δυναμικό του 

ΟΛΠ και στη Συλλογική Σύμβαση του κλάδου μας είναι στοιχεία που όχι μόνο δεν μας 

αφήνουν αδιάφορους αλλά μας καλούν σε εγρήγορση και ανάληψη συλλογικών δράσεων 

και κινητοποιήσεων ώστε αυτοί οι σχεδιασμοί να αποτραπούν και να μείνουν στα χαρτιά. 

Επαναλαμβάνουμε ότι η Διοίκηση του ΟΛΠ οφείλει να προχωρήσει σε προσλήψεις 

λιμενεργατών για να καλύψει τις ελλείψεις προσωπικού αντί να ψάχνει στην αγορά για 

εργολάβους. Το λιμενεργατικό προσωπικό του ΟΛΠ έχει αποδείξει ότι είναι έμπειρο, ικανό 

και ανταπεξέρχεται στις απαιτήσεις της φορτοεκφόρτωσης και έτσι θα συνεχίσει. 

Ζητούμε από τη Διοίκηση του ΟΛΠ να αποσύρει άμεσα τη συγκεκριμένη προκήρυξη και να 

ικανοποιήσει το αίτημα του κλάδου για προσλήψεις λιμενεργατικού προσωπικού.» 

Κατόπιν των παραπάνω, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

10029

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/9/2020



Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Ποιες άμεσες πρωτοβουλίες επίλυσης του προβλήματος προτίθεται να λάβει; 

2. Ποια μέτρα θα λάβει για την έμπρακτη στήριξη των λιμενεργατών του ΟΛΠ και τη 

διασφάλιση των θέσεων εργασίας τους; 

  Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 

 




